

Art Accessories

Brush Washer

CD-A15011



أداة تستخدم لتنظيف الفرش وتعليقها ومنع تلفها. مصممة بأسلوب عصري.

A special tool for washing and hanging brushes to avoid damage. Designed creatively.

الملحقات الفنية

علبة تنظيف الفرش

Drafting Tube

CD-A15334



حامل مخطوطات، وثائق و رسومات كبير الحجم، مصنوع من البلاستيك المقوى، مقاس ١٣٥x٧٥سم.

Drafting tube over big made of hard plastic, size 75x135cm.

حامل المخطوطات والوثائق

Brass Batik Tool

CD-A15232



أداة تسخين وتوزيع الشمع المستخدم في أسلوب التلوين بألوان الحرير.

Copper Head for batik wax distributing in silk coloring technique.

أداة تسخين وتوزيع الشمع

Conda Artist Apron

CD-A181506



Natural color of cotton canvas, size 79.2x 69.5cm

لون قماش الكانفاس الطبيعي من القطن مقاس ٧٩,٢ x ٦٩,٥ سم.

مريلة التلوين للفنانين

Foam Brushes

CD-A10501-25
CD-A10501-60
CD-A10501-75



تستخدم لوضع طبقات الألوان والصبغات. تمكن المستخدمين من وضع الكمية المناسبة من اللون على السطح. يمكن استخدامها عدة مرات بشرط تنظيفها جيداً بالماء والصابون بعد الاستعمال. مقاسات مختلفة ٢٥ ملم ، ٦٠ ملم و ٧٥ ملم. الطقم ١٢ حبة.

They are used for applying color coats & dyes. Easily enables you to spread the correct amount of material over the surface. Can be used many times, just clean the brush properly with water and soap after use. Different sizes 25mm, 60mm and 75mm. Set 12 pcs.

فرش الأسفنج